
Kouvolan keskusta-alueen aluetoimikunnan kokous 
Aika ja paikka 
Tiistaina 9.6.2020, etäkokous Zoomissa 
 
Osallistujat 
Jari Horppu  (pj) 
Timo Joukanen  
Emilia Kaukiainen 
Ville Mettälä 
Tommi Viljakainen 
Katriina Vesala 
 
Aiheet 
 

1. Kokouksen avaus 
 
Kokous avattiin klo 18.00. 

 
2. Puheenjohtajan ja sihteerin valinta 

 
Puheenjohtajana Jari Horppu. Sihteerinä toimii Tommi Viljakainen. 

 
3. Liikennepuiston avajaiset, rahoitus, projektin onnistuminen ym. (Jari ja Katriina) 

 
Yhteistyökumppanien ja median tilaisuus pidetään maanantaina 15.6. klo 13-14.00. Paikalle 
toimitaan kaikkia kynnelle kykeneviä aluetoimikuntalaisia. Puisto avautuu 16.6. Yrityksiä 
ja muita toimijoita on saatu hyvin mukaan tukemaan liikennepuiston toimintaa kesällä 
2020. Tehdään oma hankehakemus: 3500 € liikennepuiston pyörittämiseen. 

 
4. Korona viruksen vaikutukset aluetoimintaan nyt ja jatkossa (keskustelu) 

 
Ei kokousta heinäkuussa. 
 
Elokuussa voidaan kokoontua esim. Porukkatalolla, mikäli mahdollista. 

 
5. Asematunnelin ehostus (Emilia) 

 
Asia on edelleen kesken. 
 

6. Viestintäasiat (Emilia) 
 

Liikennepuistosta on tullut hyviä viestejä aluetoimikunnan Facebook-sivulle. 
Sivun tykkäykset ovat lisääntyneet. 
Liikennepuiston viestintää täsmennetään. Juha Järvinen selvittää Parikin ja kaupungin  
kanssa. 

 
7. Kymijoen rantaan tehtävä nuotiopaikka ja Parkour –hanke (Tommi) 

 
Tommi on ollut yhteydessä Kouvolankylän kyläyhdistykseen ja heillä ei ole halukkuutta 
saada kotalaavua Kymijoen rantaan, koska pelkäävät ilkivaltaa. 
 



8. Plogging-hanke 
 

Tommi Viljakainen on tehnyt hankehakemuksen. 
 
Hanke hyväksytään. Kustannukset n. 200-250€. Hankitaan plogging-välineitä (roskapihdit, 
hanskoja, roskapusseja ja käsidesiä), jotka jaetaan tapahtumassa, jossa siistitään yhdessä  
kaupungin ympäristöä. 
 
Tommi Viljakainen on yhteydessä Kouvolan kaupungin puistopuutarhuri Minna Vanhalaan  
ja tiedustelee plogging-välineistä. 

 
9. Graffitin torjuntatoimet Kouvolan keskusta-alueella (Ville ja Katriina) 

 
Ville ja Emilia selvittävät asiaa. 
 
Luvallinen graffitiseinä on nyt avattu Lehtomäkeen. 

 
10. Muut asiat 

 

• Ulkoliikuntapaikat 
Ville on tiedustellut asiaa kaupungilta ja tiedottaa siitä kyselijälle. Ulkoilualueiden 
viitoituksesta ollaan yhteydessä liikuntapaikkapäällikkö Kirke Roosiin. 

• Valokuituasia 
Keskustaan ollaan rakentamassa valokuitua. 

• Valokuvauskehykset 
Tiedustellaan tekijöitä ja mahdollisuuksia. / Timo + Tommi  
Otetaan yhteyttä Parikiin, Kouvolan liikuntatoimeen, VisitKouvolaan ja / tai Kouvolan 
Ydinkeskusta ry:hyn. 

 
11. Seuraava kokous 

 
Pidetään seuraava kokous 11.8. klo 18.00 mahdollisesti Porukkatalolla, muuten etänä. 

 
12. Kokouksen päättäminen 

 
Puheenjohtaja Jari Horppu päätti kokouksen klo 19.15. 

 


